
 

Interpellation  

Regionfullmäktige 2025-04-08 

 

Till Lisa Flinth (L), ordförande i primärvårdsnämnden 

Vad kan du ge oroliga medborgare för besked om kvälls- 

och helgmottagningarna? 

Den 14 mars 2025 lade Näsets läkargrupp upp ett meddelande på sin hemsida om att 

deras kvälls- och helgmottagning i Höllviken upphör från och med 1 april. Istället 

hänvisas patienter till Malmö och Trelleborg. 

” VIKTIG INFORMATION TILL VÅRA PATIENTER 

Med anledning av att Regions Skåne har tagit bort uppdraget från vårdcentralerna att bedriva 

vård kvällar och helger måste vi tyvärr meddela att vår Helgmottagning på Omtankens Hus i 

Höllviken kommer att stängas från den 1:a april. 

Förändringen har gjort att medborgare uttryckt både förvåning och förtvivlan över 

den försämrade tillgängligheten på vårdcentralen. Många på Näset är kritiska till att 

det nu blir svårare att söka vård på kvällar och helger. 

Att kvälls- och helgmottagningen i Höllviken stängs har ju sin bakgrund i reformen 

kring Nära vård. Med start 1 april ska förvaltningen Nära vård och hälsa ansvara för 

tio kvälls- och helgmottagningar runt om i Skåne. Nivåersättningen för att driva 

kvälls- och helgmottagningar upphör därmed. 

Miljöpartiet oroar sig för att förändringarna drivits igenom för fort och utan 

förankring. Reformen riskerar att leda till ett försämrat utbud för skåningarna. 

Näsets läkargrupp i Höllviken är ett exempel, men långt ifrån det enda. Andra 

exempel är att Capio upphör med sina kvälls- och helgmottagningar i Skåne (Malmö, 

Kristianstad och Ystad) och att den kvälls- och helgmottagning som God hälsa drivit i 

Malmö avslutas, med försämrade öppettider som följd. 

 

Mot bakgrund av att medborgare uttrycker förvåning och förtvivlan över 

försämrad tillgänglighet på lokal vårdcentral, har jag följande frågor till 

Lisa Flinth: 

1. Har det gjorts en konsekvensanalys av hur beslutet påverkar patienter i Höllviken och 

andra berörda orter/stadsdelar som där kvälls- och helgmottagningar stänger? 

2. Hur påverkar beslutet tillgången till vård i mindre orter som Höllviken? 



 

3. Vilka alternativ erbjuds de som bor på Näset som har svårt att ta sig till Malmö eller 

Trelleborg på kvällar och helger? 

4. Anser du att Region Skånes kommunikation kring förändringarna till medborgarna varit 

tillräcklig? 

  

____________________ 

Angela Everbäck   

Miljöpartiet de gröna 
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